
1. Opening door de voorzitter . 
 
20:04  
Aanwezige bestuursleden:  
 Hennie  

Rudy  
Sijbren  
 
Andries ziek  
Tiny en Andrea op vakantie  
Dick afwezig.  

   
2. Ingekomen stukken 

 
Geen!  
 

3. Notulen vorige ALV 23 April 2024 ( gepubliceerd in Dorpskant van juni 2024) 
 
Geen op of aanmerkingen  
 

4. Mededelingen vanuit het bestuur 
 
Geen mededelingen.  
 

5. Mededelingen vanuit de leden. 
 
Ook geen. Dorpshuis mededelingen worden bij de voorjaarsvergadering behandeld  
 

6. Vaststellen agenda 
 
Geen aanvullingen vanuit de zaal  
 

7. Financieel verslag  
 
Geen op of aanmerkingen/ vragen vanuit de zaal. Fiona en Andrea zijn het er helemaal mee eens.  
 

8. Verslag kascommissie  
 
We zijn opzoek naar 2 nieuwe leden voor de kascommissie. Fiona stelt zich nog een keer beschikkbaar. 
Agnes van der Meijde sluit zich ook aan.  
 

9. Voordracht "nieuwe" bestuursleden  
 
Welkom  

a. Tiny   
b. Andrea Mogen moeder en dochter samen in het bestuur zitten? Als het er niet in staat dan zijn er 

geen mensen met bezwaar.  
c. Sijbren. Weer welkom geheten namens de leden.  



 
Vertrek 

d. Dick. Vertrek is aangekondigd.  
 
 

10. Voortgang: Woningbouw,  school/duurzaamheid, riool, biodiversiteit 
 
Woningbouw  

Erika: Er is een offerte bij een andere partij dan de gemeente opgevraagd voor het bouw en 
woonrijp maken, die bedraagt ongeveer 1/3e van die van de gemeente. Plannen worden iets 
aangepast zodat het rendabel gemaakt kan worden. De plannen kunnen dan hervat worden. Dit 
leek eerder stil te staan doordat de kosten simpelweg te hoog waren. Gemeente is nu bezig met 
een nieuwe tekening, wordt iets kleiner, scheiding op einde van sportveld, weg loopt iets anders, 
iets compacter. De buurtbewoners moeten hier nog mee instemmen. Liander kan niet eerder dan 
begin 2026 een nieuwe stroomkast neerzetten.Het groepje in de CPO is wat kleiner dan bij de 
start, dat betekent dat er ruimte is voor nieuwe aanmeldingen. Belangstellenden kunnen contact 
opnemen met Tiny. In dit nieuwe plan is ook nog eens ruimte voor 3 woningen meer dan in het 
vorige plan.  
 
n.a.v. vraag Paul Westerbeek: Woningbouw tegenover de ijsbaan. Wesley kan hier meer over 
vertellen. Wesley weet nog niet waar hij aantoe is. Ze gaan er vanuit dat het kan. 
Voorlichtingsbijeenkomst was op 12 oktober, van de gemeente. Er ligt nog een kavel naast van 
Mesken, nog onduidelijk of deze aangeboden is. Reactie van de gemeente duurt erg lang iedere 
keer.  

 
School/Duurzaamheid  

Paul over dit project; een half jaar geleden is er een brief gestuurd met een verzoek voor budget 
een haalbaarheidsonderzoek. Hoe de school/dorpshuis behouden kan blijven. En hoe het 
aangepast kan worden om aan alle wensen te voldoen. Ze zijn zover dat de gemeenteraad 
besloten heeft geld beschikbaar te stellen. De gemeente is nu aan zet en gaat een bureau 
benaderen om dit onderzoek uit te voeren. Belanghebbenden zullen dan mee moeten praten, alle 
gebruikers dus. Dit om aan te geven wat we hier graag willen. Aangestelde adviesbureau zal dan 
een business case gaan maken, deze zal vervolgens beoordeeld worden door de gemeente. April 
volgend jaar volgt er nieuwe besluitvorming.  
 
Frank Eggelmeijer; Vanuit het dorpshuis zijn ze blij met deadline april, ondanks dat dit eerst 
januari was. Er is geld van de Rabobank en subsidies van de provincie, dit geld moet voor eind 
2026 besteed worden. Dit zet druk op de werkzaamheden. Wellicht is er uitstel nodig. Paul zorgt 
dat dit bericht bij de gemeente opnieuw onder de aandacht wordt gebracht  

 
Riool  
 In het voorjaar komt er een bijeenkomst in het dorpshuis waarin de gemeente gaat toelichten.  
 
 Er komt dan misschien een subsidie beschikbaar voor het verleggen van hemelwaterafvoer.  
  
 
Biodiversiteit  



24 oktober is er een brainstormsessie geweest in het dorpshuis. Verhaal van Kitty is ook aan de 
orde geweest.  
 
Paul; De gemeente heeft 2500,- beschikbaar gesteld per dorp voor een groen dorpsprofiel. 
Hiermee gaan ze met bewoners in gesprek, wat de bewoners graag extra zou willen hebben. Op 
24 oktober zijn er 4 ambtenaren van de gemeente in het dorpshuis geweest. Tijdens deze sessie is 
op 2 kaarten aangegeven waar verbetering aangebracht zou kunnen worden, de rotonde is 
daarbij ook genoemd! Helaas kan de gemeente niks aan de rotonde doen, behalve een lobby 
vormen richting de provincie. Verder is gesproken over een bijenlint van blauwe bos langs familie 
Vrolijk tot aan Haulerpolder via de Veenpettenweg. Berm wordt dan ingeplant met meerjarige 
vaste planten of met 1-jarige begroeiing.  
 
Gemeente geeft nog dit jaar terugkoppeling. Contactpersoon is plaatselijk belang. Totaalplaatje 
voor de hele gemeente wordt bekend gemaakt door de gemeente. €2500,- is een eenmalige 
investering, vanuit andere potjes kan onderhoud eventueel gedaan worden. Gemeente gaat 
onderhouden inplannen. Doel is om inheemse planten aan te leggen.  
 
Vanuit de zaal; Kruidhoek is gespecialiseerd in samenstellen van inheemse plantpakketten.  
 
Ook loopt er een initiatief om nestkasten op te hangen. Het plan is om ca. 70 nestkasten verspreid 
door de Haule op te hangen. Dit zou kunnen helpen in de bestrijding van de processierups.  
 
Verwijderen van exoten zoals de reuzenberenklauw moet meer aandacht voor komen. Dit moet bij 
regulier beheer ingepland worden.  
 
Aanwezigen hebben de mogelijkheid gekregen om ideeën toe te voegen aan de huidige 
tekeningen.  

 
11. Dorpsfeest 2025 
 

Juni volgend jaar hebben we weer een dorpsfeest! Er is hiervoor een Werkgroep in het leven 
geroepen.  
 
Versierde wagens; ondanks alle twijfels gaat dit wél door! De verzekering is zeer waarschijnlijk al 
gedekt door de verzekering die al voor de trekker afgesloten is, Unive- of Interpolis verzekering 
dekken dit in ieder geval wel. Ondanks dat dit niets extra’s kost geldt hiervoor wel een meldplicht! 
Deze verzekeraars hebben hier wel voorwaarden voor. Indien je bij een andere partij verzekerd 
bent, vraag dit dan na bij je verzekeraar. Dit is aanzienlijk goedkoper dan de prognoses. Buurten 
zouden bericht gehad moeten hebben van Jan Roelof.  
 
Thema’s mogen gemeld worden bij Rudy. Thema is vrij, je mag zelf weten wat het wordt.  

 
 Vrijdag middag school 
  Avond Folkert Eizinga komt muziek spelen  
 
 Zaterdag ochtend optocht 
  Prijsuitreiking (prognose)   
  Namiddag optocht  



  Avond DJ Wessel  
 
 Zondag ochtend Oecumenische dienst  
  Aansluitend concert van excelsior  hier wordt ook aandacht besteed aan 80-jarig  
  Middag Foodtruck en speeltoestellen.  
 

Bedrag wat dan overblijft wordt nog bekeken wat hiermee gedaan wordt.   
 

12. Viering  80 jaar bevrijding 
 

Wordt zondagochtend tijdens het dorpsfeest aandacht aan gegeven.  
 

 
13. Certificaten trekken 

 
Er worden dit jaar 40 certificaten getrokken. Resultaten worden in de dorpskrant gepubliceerd. 
Dit is met grote zorgvuldigheid gedaan  

 
14. W.V.T.T.K. 

 
Agnes; op het fietspad staan witte markeringen. Jan Mellema heeft de heren die hiermee bezig 
zijn geweest gesproken. Het fietspad wordt bijgewerkt. Er wordt uitgefreesd en gevuld. Er is geen 
geld om een betonnen pad aangelegd. Deze werkzaamheden worden pas volgend jaar gedaan, 
misschien pas rond de zomer. Het fietspad (ter hoogte van ijsbaan met slinger) wordt ook wat 
gladder getrokken.  
 
Fietspad in het bos. Scherpe bocht vlak na losloopgebied is onoverzichtelijk en daardoor 
gevaarlijk. Sijbren gaat hier een melding van maken bij het meldpunt. Ook een later aangedragen 
punt over uitstekende boomwortels op ditzelfde fietspad wordt hierin meegenomen  
 
Er is veel gesnoeid. Ook de Haulerdiek. Worden alle bomen met een groene stip gekapt? Ja, deze 
worden gekapt om verschillende redenen. Ondanks de gegronde redenen om te kappen heeft de 
gemeente wel een herplantplicht. Advies van Paul; als er niets meer terug geplant wordt dan kan 
het zijn dat ze pas volgend jaar terug planten. Wordt dit niet gedaan dan is het advies om dit bij 
de gemeente te melden.  
 
De AED bij Jansma is naar beneden verplaatst. Dit is veiliger. Daarbij zijn er nu niet genoeg 
vrijwilligers, dit kan ervoor zorgen dat er een AED weggehaald wordt. Er moeten 10 vrijwilligers 
zijn per AED, wij hebben 3 AED’s en 24 á 25 vrijwilligers. Hiervoor geïnteresseerden mogen zich 
melden, mooi als je de hiervoor benodigde cursussen al gevolgd hebt, maar niet noodzakelijk.   
 
Naar aanleiding van een ongeluk eerder dit jaar wordt er nog een vraag gesteld over de situatie 
bij de T-splitsing Koumansburg/Tonckensweg; is het wellicht mogelijk om hier een vluchtheuvel te 
plaatsen? Sijbren gaat uitzoeken of hier ook een melding van gemaakt kan worden. Dit is 
namelijk een provinciale weg.  
 



Dan tot slot nog de vraag of er een sensor in de deur van het dorpshuis kan komen? Dit wordt 
meegenomen in de volgende vergadering van het dorpshuis. Frank Eggelmeijer neemt dit mee 
naar dorpshuis.  

 
 

15. Rondvraag 
 

 
 

 
16. Sluiting door de voorzitter   

 
Gesloten om 21:24!  

 
 


